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MESTO STARÁ ĽUBOVŇA 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z rokovania Komisie športu a mládeže pri MsZ v Starej Ľubovni 

      zo dňa 14.6.2021                                               č. 2/2021 

 

Miesto rokovania: Mestský úrad, Obchodná 1, Stará Ľubovňa 

Prítomní:  

Mgr. Patrik Boďo, PaedDr. Štefan Joštiak, Rastislav Repka,  PaedDr. František Solár, Roman 

Šipoš 

Neprítomní:   

Pavel Jeleň, MUDr. Peter Karaš, JUDr. Rastislav Stašák 

 

Prizvaní:   

- 

 

Program:  

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania. 

2. Informácia o stave a plánoch športových podujatí organizovaných mestom Stará Ľubovňa. 

3. Rozbor príjmov mestských a iných spoločností z jednotlivých klubov z dôvodu možného 

zobjektívnenia dotačných kritérií. 

4. Rôzne. 

5. Záver. 

 

K bodu č. 1 Otvorenie, schválenie programu rokovania 

Predseda komisie športu a mládeže  Mgr. Patrik Boďo privítal prítomných a otvoril 2. 

rokovanie komisie  športu a mládeže pri MsZ v Starej Ľubovni (ďalej len „komisia“) v roku 2021.  

Zároveň prítomných oboznámil s navrhovaným programom rokovania.  

 

HLASOVANIE  

prítomní/kvórum:  5/3 

hlasovali za:   5  

Mgr. Patrik Boďo, PaedDr. Štefan Joštiak, Rastislav Repka,  PaedDr. František Solár, Roman 

Šipoš 

hlasovali proti:  0  

hlasovania sa zdržali:  0  

 

Prijaté uznesenie č. 5: 

 

Komisia   s c h v á l i l a   program 2.  rokovania v zmysle predloženého návrhu. 

 

K bodu č. 2 Informácia o stave a plánoch športových podujatí organizovaných mestom Stará    

Ľubovňa. 
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Člen komisie p. Štefan Joštiak informoval prítomných o stave a plánoch športových 

podujatí organizovaných mestom Stará Ľubovňa. Konštatoval, že na základe daných odporúčaní 

v súvislosti s Covid 19 a aktuálnym športovým covid automatom mesto nebude organizovať žiadne 

športové podujatia. 

Zároveň informoval o tom, že tohtoročné športové podujatie "Partnerstvo" v meste Vsetín 

sa konať nebude. Mesto Vsetín navrhuje prehodnotiť organizáciu podujatia z dôvodu súčasnej 

situácie a náročnosti usporiadania. 
Predniesol komisii návrh realizovať podujatie na spôsob challenge day. Navrhuje vytvoriť 

pracovnú skupinu, ktorá sa dohodne na postupe a organizácií podujatia. Podujatie by mohlo byť 

rozšírené o partnerské mesta partnerských miest, čim by podujatie dostalo širší 

záber. Následne navrhuje pozvať zástupcov partnerských miest a predstaviť im tento systém 

organizácie podujatia. 
V budúcom roku by sa podujatie mohlo konať v tomto duchu. Konalo by sa v každom 

partnerskom meste v určitý deň (prípadne viac dní) s cieľom, aby sa podujatia zúčastnilo čo najviac 

účastníkov. Súčasťou organizácie podujatia by mohli byť kultúrne podujatia a propagácia 

zúčastnených miest. Všetky zúčastnené mestá by boli spojené online telemostom  s pravidelnými 

vstupmi  z priebehu jednotlivých aktivít. Verejnosť by si tak mohla priebeh podujatia pozrieť v 

reálnom čase na veľkoplošnej obrazovke, ako aj na internete. 

 

HLASOVANIE  

prítomní/kvórum:  5/3 

hlasovali za:   5  

Mgr. Patrik Boďo, PaedDr. Štefan Joštiak, Rastislav Repka,  PaedDr. František Solár, Roman 

Šipoš 

hlasovali proti:  0  

hlasovania sa zdržali:  0  

 

Prijaté uznesenie č. 6: 

 

Komisia  

 

A/  b e r i e  n a  v e d o m i e   informáciu o stave a  plánoch   športových   podujatí organizovaných  

      mestom  Stará    Ľubovňa. 

 

B/  p o v e r u j e   členov komisie p. Štefana Joštiaka  a p. Františka  Solára odkonzultovať 

možnosť organizovania bežeckých podujatí s Regionálnym úradom verejného zdravotníctva 

v Starej Ľubovni. 

       T: do konca júna 2021 

 

K bodu č. 3 Rozbor príjmov mestských a iných spoločností z jednotlivých klubov z dôvodu 

možného zobjektívnenia dotačných kritérií. 

 

Komisia prerokovala predložený materiál „Tréningy a zápasy mestských klubov 

v zariadeniach a ročné náklady na nájom“.   Po prerokovaní materiálu komisia poverila predsedu 

doplniť predložený materiál o príjmy mestských spoločnosti EKOS, VPS, SLOBYTERM a škôl 

od jednotlivých klubov.  

 

HLASOVANIE  

prítomní/kvórum:  5/3 

hlasovali za:   5  
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Mgr. Patrik Boďo, PaedDr. Štefan Joštiak, Rastislav Repka,  PaedDr. František Solár, Roman 

Šipoš 

hlasovali proti:  0  

hlasovania sa zdržali:  0  

 

Prijaté uznesenie č. 7: 

 

Komisia 

 

A/  b e r i e    n a    v e d o m i e    informáciu   o   ročných  nákladoch  na nájom deklarovaných 

      jednotlivými klubmi.  

 

B/  p o v e r u j e   predsedu   komisie   doplniť   príjmy   mestských   spoločnosti  EKOS,  VPS, 

      SLOBYTERM  a škôl od jednotlivých klubov.  

 

 

K bodu č. 4    Rôzne - vypracovanie manuálu na podanie žiadosti o dotácie. 

HLASOVANIE  

prítomní/kvórum:  5/3 

hlasovali za:   5  

Mgr. Patrik Boďo, PaedDr. Štefan Joštiak, Rastislav Repka,  PaedDr. František Solár, Roman 

Šipoš 

hlasovali proti:  0  

hlasovania sa zdržali:  0  

 

Prijaté uznesenie č. 8: 

 

Komisia 

 

p o v e r u j e   členov komisie p. Štefana  Joštiaka a p. Rastislava Repku pripraviť návrh manuálu 

na podanie žiadosti o dotácie. 

       T: do najbližšieho zasadnutia komisie. 

K bodu č. 5 

Zasadnutie komisie ukončil a prítomným sa za účasť poďakoval predseda komisie Mgr. 

Patrik Boďo.    

Stará Ľubovňa 14.6.2021        

 

                                                                   Mgr. Patrik Boďo v. r. 

                 predseda komisie 

 

 

Z a p í s a l a : Mgr. Anna Lukáčová 


